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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:625 Myggbekämpning

Problemen med mygg i nedre Dalälvsområdet är omfattande. Det har under 
många år pågått omfattande myggbekämpning. De pengar som regeringen 
avsatt för ändamålet räcker troligtvis endast till att bekämpa myggen vid ett 
tillfälle; om det blir ett blött år kan upp till fyra tillfällen behövas. Det kan 
verka trivialt för den som inte upplevt problemen, men utan myggbekämpning 
kan man inte bo i de drabbade områdena. Det är ett folkhälsoproblem som 
drabbar både människor och djur.

Det är nödvändigt att regeringen snarast möjligt vidtar åtgärder för att 
säkerställa att det finns tillräckliga resurser så att man kan förbereda inför en 
eventuell blöt sommar. I dagsläget har regeringen avsatt endast 5,4 miljoner för 
ändamålet. Det saknas betydligt mycket mer pengar.

Med anledning av vad som anförts ovan vill jag fråga statsrådet Romina 
Pourmokhtari:

 

Avser statsrådet att verka för att regeringen tillskjuter mer resurser så att 
pengarna räcker till för att kunna planera inför den myggbekämpning som 
behövs vid en eventuellt blöt sommar?

………………………………………

Samuel Gonzalez Westling (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-19
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


